
 

Datum: 21. 5. 2024  

Številka: 900-2/2024-4 

 

Z A P I S N I K 

 

3. seje Sveta staršev OŠ Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem, ki je bila v sredo, 15. 5. 2024, ob 

18. uri, v učilnici št. 6. 

  

 

Prisotni: Mateja Čebulj (1. a), Blanka Matjašec (1. b), Ana Lipovnik (1. c), Jasmina Pešl (2. a), Barbara 

Rižnik Miklavc (2. b), Eva Krautberger (4. a), Miroslav Poberžnik (5. a), Barbara Knez (5. b), Mojca Kert 

(6. a), Tanja Kumprej (7. a), Matic Knuplež (7. b),  Zora Rešek (8. a), Maja Gostenčnik Adamič (9. a),  

Izostanek so opravičili: Nadja Rošer (3. a), Zala Videtič Kraker (6. b), Maja Lužnik (9. c). 

Manjkajoči: Janja Radoš (3. b),  Barbara Žibret (4. b). Jure Jelen (8. b), Maja Pučelj Brunec (9. b). 

Ostali prisotni: Bojana Verdinek (ravnateljica), Simona Grabner (knjižničarka). 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda.  

3. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje.  

4. Obravnava in potrditev izbranih delovnih zvezkov (DZ) za šolsko leto 2024/2025. 

5. Pregled in potrditev dopolnjenega Hišnega reda in Pravil šolskega reda  Osnovne šole 

Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem. 

6. Pohvale, pobude, predlogi. 

 

K 1) 

Predsednik ugotovi, da so sklepčni in da se lahko nadaljuje s sejo. 

 

K 2) 

Predsednik skupaj z navzočimi pregleda dnevni red. Navzoči niso imeli pripomb, zato so sprejeli 

naslednji sklep. 

 

1. sklep: Soglasno se potrdi predlagani dnevni red. 

 

 

K 3) 

Predsednik skupaj z navzočimi pregleda zapisnik in sklepe prejšnjih sej. 



2. sklep: Soglasno se potrdi zapisnik 2. redne seje sveta staršev.  

 

K 4) 

Knjižničarka Simona Grabner pove, da pri izboru/seznamu delovnih zvezkov v prihajajočem šolskem 

letu ni sprememb, so pa spremembe pri cenah posameznih delovnih zvezkov, saj so cene le-teh v 

primerjavi z lanskim letom dvignile. v zadnji triadi se cena poviša za nekje 15 evrov, ker se je glede na 

prejšnje leto, dodal učbenik, v 6. razredu pa je prišlo do zamenjave učbenika, ki je ugodnejši za 2€ v 

primerjavi s prejšnjim šolskim letom.  

 

3. sklep: Svet staršev Osnovne šole Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem potrjuje izbrane 

delovne zvezke (DZ) za šolsko leto 2024/2025. 

 

K 5) 

Člani Sveta staršev so v gradivu za sejo prejeli dopolnjen Hišni red in Pravila šolskega reda Osnovne 

šole Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem. Ravnateljica povzame vse spremembe. Član sveta 

staršev poda pripombo, glede dežurnih učencev in sicer v smislu, da se podatek v dokumentih razlikuje. 

Ravnateljica pojasni, kako deluje dežurstvo v praksi, in da bo preverila zapise. Starši se ustavijo tudi 

pri 19. členu, ki pojasnjuje pregledovanje torb, zanima jih kaj se zgodi, če starši ne dovolijo pregleda 

šolske torbe ob utemeljenem sumu, da imajo učenci prepovedana sredstva. Skupaj z ravnateljico se 

dogovorijo, da se v  Pravila šolskega reda dodala utemeljitev kako postopamo v primeru, če starši ne 

dovolijo preglede ob utemeljenem sumu, da so v njih nedovoljena sredstva.  

 

4. sklep: Svet staršev Osnovne šole Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem potrdi dopolnjen 

Hišni red in Pravila šolskega reda  Osnovne šole Prežihovega Voranca Ravne na Koroškem. 

 

Predsednik prebere vprašanje, ki je prispelo na elektronski naslov tajništva in odpre razpravo.  

VPRAŠANJA 

Ali lahko učenec v jedilnici poje malico, ki jo je prinesel od doma in ali je za to potrebno dovoljenje 

vodstva šole? Obstajajo namreč različne težave s prehrano, ne samo tiste, ki jih imajo otroci potrjene 

s strani zdravnikov, ampak tudi tiste, ki so šele v procesu iskanja vzroka težav in se morajo določenim 

sestavinam izogibati. 

Na vprašanja s strani staršev odgovori ravnateljica Bojana Verdinek. Pravi, da dovoljenje ni potrebno, 

učenec lahko poje tako svojo malico kot kosilo v jedilnici. Če gre za učence v nižjih razredih, je dobro, 

da se o tem obvesti razrednika in se pojasni zakaj učenec želi jesti v jedilnici. Članico sveta Staršev 

zanima kako je z učenci v nižjih razredih, ki ne kosijo. Ravnateljica pojasni, da v tem letu ni sprememb, 

da so v času kosila vsi učenci v jedilnici, z naslednjim letom pa prihaja do sprememb, kjer je planirano, 



da bodo učenci, ki ne gredo na kosilo imeli uro v učilnici s podobno vsebino, npr. zdrava živila, bonton, 

…  

 

Starši pojasnijo, da so včasih v dvomu ali je učitelj prejel njihovo sporočilo, zato prosijo učitelje za večjo 

odzivnost na njihova sporočila v smislu kratkih povratnih odgovorov.  

 

V nadaljevanju ravnateljica Bojana Verdinek poda nekaj besed o šolskem letu in se zahvali za vso 

sodelovanje, ki poteka med starši in šolo, hkrati pa poziva starše naj aktivno sodelujejo s šolo.   

 

 

 

Sejo smo zaključili ob 18.30. 

 

Zapisala:                                                                                   Predsednik Sveta staršev: 

Monika Mravljak                                     Matic Knuplež 

 


